
Ptujsko • Kakšna bo bodočnost Komunalnega podjetja Ptuj?

Prihaja rešitev z jesenjo?
V pripravah na včerajšnjo skupščino Komunalnega podjetja so ptujski mestni svetniki ponovno načeli razpravo o bodoči or-
ganiziranosti tega ptujskega podjetja, ki naj bi se iz delniške družbe preoblikovalo v javno podjetje.

Medtem ko so imeli v prej-
šnjih letih dovolj podatkov za
kvalificirano razpravo, so se na
julijski seji mestnega sveta iz-
govorili na premalo podatkov,
zato naj bi na jesenski seji po-
novno temeljiteje razpravljali
o tem vprašanju, predvsem pa

je čas, da se ta zgodba enkrat
zaključi, tudi zato naj bi že
končno prišli do podatkov o
pravi vrednosti podjetja in na
tej osnovi do kvalitetne odloči-
tve, tako za podjetje kot lastni-
ke. Kot pravi zdajšnji direktor
mag. Franc Dover, so rešitve

možne, odvisne pa so od pogo-
jev lastnikov - malih delničar-
jev in politične volje lastnikov.
Eden izmed pogojev za začetek
reševanja težav je tudi rešitev
lastništva Top energije.

V prvem polletju letos je
podjetje poslovalo z dobič-

kom. O pokrivanju izgube
za leto 2011 v višini 826.610
evrov so delničarji odločali na
včerajšnji skupščini.
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